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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 31 januari 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: J. Blom  
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  W. Weerts (AB), N. Dauven(AB), J. Mlodzick(AB),), H. Trimbos(VVD) tot 20.20 uur, W. Beckers(VVD), M. Knubben(CDA), J. Pluijmen(CDA),  

C. Bisschops(CDA), C. Fulmer-Bouwens(PGP), J. Smeets(PGP) en R. Engels(PGP) 
College: R. Meijers en J. Vermeer 
Directie: D. Renkens en B. Mennens 
Ambtenaren: B. van Eijsden 
 
Afwezig : G. Silverentand-Nelissen(VSP), A. Westdorp(VSP) en T. Rooding(VVD) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 
De voorzitter vraagt of de commissie ermee instemt dat de aanwezige stagiaire enkele foto’s maakt voor haar 
verslag. De commissie stemt in met dit verzoek. 
Verder maakt de voorzitter melding van een 2-tal nieuwe burgerleden: de heer R. Engels(PGP) en mevrouw A. 
Westdorp(VSP). 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 

 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

De fracties AB en CDA hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

4. Vaststellen van het verslag van de 

commissie EFTR de dato 22 november 

2017 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt 

vastgesteld conform het aangeboden concept. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.  

Inbreng lid C. Fulmer-Bouwens inzake het uitstallingenbeleid. 
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Inbreng lid M. Knubben inzake het uitstallingenbeleid, invulling Auw Wieverbal 2018, energiekosten zwembad, 

financiële gevolgen eventuele sloop Polfermolen per 1 januari 2022 en evaluatie evenementenbeleid. 

Inbreng lid H. Trimbos inzake het uitstallingenbeleid en het horecabeleidsplan. 

 

Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: de Polfermolen. 

Toezegging wethouder R. Meijers: 

 Overzicht energiekosten en sloop gegevens: zie beantwoording op actielijst.  

Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: het uitstallingenbeleid. 

Reactie leden C. Fulmer-Bouwens, M. Knubben en H. Trimbos. 

 

Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: invulling Auw Wieverbal 2018. 

Reactie lid M. Knubben. 

 

Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: evaluatie evenementenbeleid. 

Reactie leden M. Knubben en C. Fulmer-Bouwens. 

 

Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: het horecabeleidsplan. 

Reactie leden W. Weerts, M. Knubben en H. Trimbos. 

 

De samenvatting van de beantwoording van de wethouders is verwerkt in de actielijst. De bijgewerkte actielijst is in 

iBabs geplaatst. 

6. Presentatie energietransitie door de heer 

Dennis Fokkinga (Driven by Value) 
 

Wethouder R. Meijers verzorgt een korte inleiding. 
 
De heer D. Fokkinga verzorgt een uitgebreide presentatie. De power point van deze presentatie is toegevoegd aan 
de stukken in iBabs. 
Reactie leden W. Weerts en H. Cobben en de heer E. Ruijgers. 
 
Beantwoording de heer D. Fokkinga inzake: Parijsakkoord, energieverbruik/energielabel, regionale alliantie, 
capaciteitsplan netbeheerders/gasimport/gasexport, innovaties/huidige opgaven gemeente Valkenburg aan de Geul, 
monumentale beeldbepalende gebouwen, brandstofgebruik, Driven bij Value,  zakelijke afnemers en vergelijkingen 
met andere gemeenten.  
 
De voorzitter dankt de heer D. Fokkinga voor zijn inbreng. 
 
Rond 20.45 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.55 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
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7. Voorstel college betreffende 

investeringsbijdrage in project 

‘bloembakken centrum’ 
 

Inbreng eerste termijn leden W. Weerts, C. Fulmer-Bouwens en C. Bisschops. 
Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: de verhouding tot het uitstallingenbeleid, waarborgen kwaliteit, 
soortgelijke initiatieven, initiatief vanuit de ondernemers,  initiatieven vanuit de kernen, met terugwerkende 
kracht, masten aan het zicht onttrekken, opfleuren economisch centrum en aanpassen voorliggende raadsnota.  
 Toezeggingen wethouder J. Vermeer: 

 De kwaliteitsnormen (de verzorging, het bijhouden, het knippen, het her-planten, etc.) zijn met de 

ondernemers afgesproken. Deze zaken liggen in handen van de ondernemers. Indien de kwaliteit niet voldoende 

is worden de ondernemers daarop aangesproken. Als het daarna nog niet klopt stopt het hele verhaal. 

 Het tijdsbestek waarbinnen eventuele schade opgelost dient te zijn wordt vastgelegd in het stuk richting de 

ondernemers, maar dan dient de raad wel in te stemmen met deze raadsnota. 

 Op het moment dat er andere initiatieven aan de orde zijn, legt het college dit voor aan de commissie en de 

raad. Hiermee is overigens niet gezegd dat de gemeente deze initiatieven voor 50% ondersteund. Het is aan de 

raad daar een besluit over te nemen. 

 Initiatieven vanuit de kernen staan los van het initiatief vanuit de ondernemers. In het kader van zelfsturing 

lopen de initiatieven vanuit de kernen via de kernoverleggen. Buurtkracht valt onder de portefeuille van 

wethouder Meijers en zaken in de openbare ruimte vallen onder wethouder Vankan.  

Reactie leden W. Weerts, C. Fulmer-Bouwens, C. Bisschops, N. Dauven en M. Knubben. 
 
Inbreng tweede termijn leden W. Weerts en M. Knubben. 
Beantwoording wethouder J. Vermeer inzake: financiële bijdrage ondernemers/financiële bijdrage gemeente. 
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk), met dien verstande dat de 
fractie AB het daar niet mee eens is. 

8. Bespreekpunten:  

8.a Raadsinformatiebulletin (17.45) 

Afhandeling RVS problematiek 

draagconstructie zwembad Polfermolen 

Inbreng lid W. Weerts. 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: oorspronkelijke te verwachten kosten, grote marge en uiteindelijke 
kosten.  
Toezegging wethouder R. Meijers: 

 De getallen volgende week meegenomen in de gesprekken over de voortgang van de Polfermolen. De uitkomst 

van de gesprekken wordt via het verslag gedeeld met de commissie en de raad. 

Schriftelijke beantwoording: de energiekosten van de Polfermolen bedragen ongeveer € 265.000,00 
(structureel). De sloopkosten van de Polfermolen bedragen ongeveer € 590.000,00 (eenmalig). 

8.b Raadsinformatiebulletin (17.46) 
Afvalsamenwerking GR Geul en Maas en 
Rd4 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd.  
Wel deelt de voorzitter mee dat de griffie een aankondiging heeft ontvangen waaruit blijkt dat er in maart a.s. een 
regionale raadsbijeenkomst zal plaatsvinden waarbij dit thema besproken wordt (conform aankondiging in RIB). 
Zodra de definitieve uitnodiging binnen is wordt de raad daarvan op de hoogte gebracht. 
Schriftelijke aanvulling: inmiddels is bekend dat deze bijeenkomst na de verkiezingen wordt gepland. Onder 
voorbehoud is nu 6 juni 2018 gereserveerd.  
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8.c Raadsinformatiebulletin (17.52) Groot 
onderhoud en geluidswerende maatregel 
A79 
 

Inbreng lid J. Pluijmen. 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: standpunt Rijkswaterstaat, kanteling A79, maximale snelheid 130 km, 
protesten andere gemeenten tegen maximale snelheid van 100 km, plaatsen geluidsschermen, advies aan 
Rijkswaterstaat en de minister, aanbrengen dubbele laag ZOAB, onderhandelingspositie bij Rijkswaterstaat, 
beschikbare middelen Rijkswaterstaat, categorale indeling, realiseren gewenste aanpassing, koppeling vermindering 
maximum snelheid/geluidshinder en permanente verlaging maximum snelheid naar 100 km. 
Toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Er wordt met de bewoners gesproken en het college onderhoud het contact met Rijkswaterstaat. Het project 

heeft nog een lange weg voor de boeg. Zodra er meer duidelijk is wordt de raad daarvan in kennis gesteld. 

Reactie leden C. Fulmer-Bouwens, J. Pluijmen en W. Weerts. 

8.d Aanpak college ten aanzien van archieven 
ten behoeve van horizontale 
verantwoording 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd. 

9. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Er zijn geen zaken te melden. 

10. Rondvraag De fracties AB en CDA hebben vragen ingediend voor de rondvraag. Zie bijlage.  
 

11. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 22.07 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng en wenst iedereen die deelneemt aan de gemeenteraadsverkiezingen veel succes toe. 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 18 april 2018. 
 
 
 
J. Blom,             J. Pluijmen, 
voorzitter             griffier 
 
 
 


